[image: ]
证   明
意大利驻上海总领事馆：
浙江大学软件院系xxx受邀请拟于2025年3月 22日赴意大利参加30th Annual ACM Conference on Intelligent User Interface学术会议，于2025年3月28日返回国内。 以上学生在意大利期间的学费、国际旅费、食宿和医疗保险等费用由浙江大学负担。特此证明。 
● Certificate

Consulate General of Italy in Shanghai:
 This is to certify that xxx graduate students of College of So ftware, Zhejiang University will go to Cagliari, Italy, to participate in 30th Annual ACM Conference on Intelligent User Interface between 2025.3.22 and 2025.3.28; and that the Program tuition, international airfare, health insurance and living expenses will be covered by Zhejiang University themselves. 

Please review below the name list of the 。。。 participants of Zhejiang University for the （Program Name）. 
学生名单如下，请审核。
	No.
	Chinese Name
	Name in Passport
	DOB  
DD/MM/YY
	Sex
	No.
	Chinese Name
	Name in Passport
	DOB  
DD/MM/YY
	Sex

	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 

	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 


Thank you very much for your kind assistance!
望贵方协助上述我校学生办理赴某某国签证手续为盼。
College of Software
Zhejiang University 
                     浙江大学某某院系
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ADDRESS: ZHEJIANG UNIVERSITY
866 YUHANGTANG ROAD
HANGZHOU 310058
P.R. CHINA

TEL: 0086-571-88981261/88981875

FAX: 0086-571-87951315





